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Forum: Brugergruppen 

Tid: Torsdag den 2. marts 2023, kl. 18.30 

Formøde i Arbejdsgruppen kl. 17.30 

Sted: Bygning M, Gate 21, Liljens Kvt. 2 

Deltagere: Brugergruppen – se liste 

Formand Marianne Burchall 

Driftsleder Steen Westring 

Enhedsleder Plan, Byg & Miljø Trine Tybjerg 

Medarbejder ved Albertslund Forsyning Jack Edwards 

Afbud: Brugergruppen – se liste 

Afdelingsleder Marie Guldborg 

Klilmakoordinator Hans- Henrik Høg 

Referent: Lissi Petersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

 

Mødesager/notater der skal videre til politisk 
behandling/orientering: 
 
2. Brugergruppens Årsrapport 2022  

(Bilag fremsendes mandag den 20. februar) 
Pia Larsen, Albertslund Vest afd. 1, foreslog at gentænke konceptet, 
formandens forord og resten af rapporten er meget dobbeltkonfekt. 
Jan Saltoft Andersen, andelsboligforeningen Milebuen, er meget enig med 
Pia Larsen, der er ros til Forvaltningen, denne gang handler 
Brugergruppens Årsrapport om Brugergruppen, dog lige en enkelt 
bemærkning til side 2, afsnit 2, sidste linie – det er uambitiøst at skrive ny 
takststruktur kan være på plads 1. januar 2024, den forventes at træde i 
kraft 1. januar 2024. 

 
3. Forsyningens Årsrapport 2022 

(Bilag fremsendes mandag den 20. februar) 
Steen Westring knyttede lidt kommentarer til: 
- Økonomien på fjernvarmen er der opkrævet for meget i 2022, det vil 

blive indregnet i taksten for 2024, medvirkende årsager til, at der er 
opkrævet for meget, skyldes dels, at 2022 har været varmere end 
forventet, men ikke mindst, at forbrugerne har sparet på varmen. 

- Merforbrug på TAO skyldes, at der er solgt større anlæg til 
Platanparken, der ikke var budgetteret. 

- Merforbrug på drift af udebelysning, skyldes højere el-priser.. 
- Merforbrug på anlæg udebelysning, skyldes, at Forsyningen grundet 

meget lange leveringstider har valgt at bestille nogle materialer i god tid 
(skal bruges i 2023). 

Peter Holm Larsen, Grundejerforeningen Herstedøster, oplever ikke, at der 
er skruet ned for udebeslysningen, selv om det er besluttet i 
Kommunalbestyrelsen. 
Sommer Raunkjær, grundejerforeningen Røde Vejrmølleparken, efterlyste, 
at genanvendelsesprocenterne på side 40, blev specificeret på fraktioner. 
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Trine Tybjerg lovede, at der på et af de næste Brugergruppemøder kom et 
punkt med analyse af restaffaldet. Målet med analysen er at give os indsigt 
i, hvad der fortsat ender i restaffaldet, selv om det burde være sorteret fra, 
så kampagner m.m. kan målrettes efter det.  
Steen Westring, lovede at sende en ny version af Forsyningens Årsrapport, 
når de sidste data er modtaget. 
Jan Saltoft Andersen, andelsboligforeningen Milebuen, gjorde opmærksom 
på, at Datacentret, Smedeland 38, er kaldt tre forskellige ting. Kedler er i 
forsikringsmæssig sammenhæng kaldt løsøre, det er ikke korrekt. 
Steen Westing beklagede forvirringen omkring Datacentret. Forsyningen 
har 9 kedler, der udlejes til VEKS, der betaler forsikringen, lovede at 
undersøge hvad forsikringen VEKS betaler korrekt hedder. 

 
4. Årsberetning og Regnskab 2022 fra Albertslund Verdensmål Center 

(Der afholdes bestyrelsesmøde den 27. februar 2023, materialet sendes 
senest den 1. marts 2023.) 
Tove Jensen, VA afd. 4 Syd, gennemgik kort beretningen, der arbejdes på 
alle områder, på tværs af de 6 verdensmål. 
Jan Saltoft Andersen, andelsboligforeningen Milebuen, ønskede oplyst, om 
man havde overvejet det fornuftige i den solidariske hæftelse i vindmøller. 
Povl Markussen VA afd. 10 Hyldespjældet, oplyste, at det var begrundelsen 
for, at kommunen ikke ville deltage i projektet, forventer ikke det bliver et 
problem. 
Brugergruppen tog sagen til efterretning og sender den videre til politisk 
behandling. 

 
5. Indsamlingsordning for tekstilaffald 

(Bilag fremsendes mandag den 20. februar) 
Trine Tybjerg orienterede om, at det i den nationale Klimaplan er besluttet, 
at vi fremover skal sortere affald i 10 fraktioner. Tekstilaffald er den 10. 
fraktion, der skal være etableret senest 1. juli 2023. Miljøstyrelsen har i den 
forbindelse udarbejdet retningslinier til kommunerne.  
I Albertslund vil der blive uddelt særlige poser til tekstilaffald. Forvaltningen 
indstiller nu til politikerne, at tekstilaffald i områder med enfamiliehuse, 
indsamles via en bestilleordning, med mulighed for afhentning hver 14. dag, 
mens der i etageboligområder benyttes beholdere med fast tømning hver 4. 
uge. I tæt lav bebyggelse og rækkehuse, vil der som udgangspunkt skulle 
bestilles afhentning i pose, men det er muligt, efter aftale med Forvaltningen 
at få indsamlet i beholdere i stedet for.   
Forvaltningen har udarbejdet et nyt Affaldsregulativ, hvor indsamling af 
tekstilaffald er med. 
Pia Larsen, Albertslund Vest afd. 1, ønskede oplyst, om der kan afleveres 
tekstilaffald på Genbrugsstationen.  
Marianne Burchall bekræftede, at det er en mulighed. 
Peter Holm Larsen, Grundejerforeningen Herstedøster, satte pris på 
indsamlingsfrekvensen af tekstilaffald, men gjorde opmærksom på, at det er 
vigtigere at ændre på hyppigheden i forhold til plastaffald, da der er 
væsentligt mere plastaffald end tekstilaffald. 
Steen Hansen, grundejerforeningen Poppelhusene, gjorde opmærksom på, 
at det kun er muligt at henstille til borgerne at sortere, tvang er ikke mulig, 
mange gider ikke besværet med at bestille afhentning. 
Rudi Tobisch, grundejerforeningen Godthåbsparken, hvilken ordning får 
man i Godthåbsparken?  
Svar fra forvaltningen: I Godthåbsparken planlægges beholdere til 
tekstilaffald på miljøstationen. 
Carsten Dahl, grundejerforeningen Platanparken, ønskede oplyst, hvad der 
er specielt ved den kommunale pose.  
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Svar fra forvaltningen: Poserne har en speciel perforering, der gør, at de 
kan indsamles via komprimatorbil. Perforeringen er placeret, så der ikke 
trænger fugt ind. Udformningen af posen er tilpasset skraldemændenes 
arbejdsmiljø, blandt andet med hensyn til, hvor meget der kan fyldes i. 
Poserne er røde, med tekstilaffalds piktogram påtrykt, samt en let tekst om, 
hvad der må komme i. 
Jan Saltoft Andersen, andelsboligforeningen Milebuen, gjorde opmærksom 
på, at han på forhånd havde modtaget Affaldsregulativet til kommentering, 
men at der stadig var småting, der kan rettes – efter aftale på mødet har 
forvaltningen modtaget nedenstående: 
Hermed input om mit indlæg under punkt 5 på gårsdagens dagsorden: 
Jan Saltoft (Milebuen) påpegede at det at boksen med farligt affald skulle 
være umiddelbart synlig for renovatøren i § 17.6 side 30 og § 17.9 side 31 
var en invitation til "drengestreger" med det farlige affald, der jo formentligt 
ville stå der fra aftenen før afhentningen. Svar fra forvaltningen: Vi er ikke 
orienteret om, at det skulle være forekommet farlige episoder i den tidligere 
ordning, hvor miljøboksene blev stillet ovenpå beholderne/stativerne. Det er 
almindelig praksis i flere kommuner, at de stilles ud til skel dagen før 
afhentningsdagen. Miljøboksene skulle være ”børnesikrede”, dvs. mindre 
børn burde ikke kunne åbne dem.  
Han påpegede endvidere i forhold til § 18.5 side 33 det problematiske i, at 
kommunen har monopol på indsamlingen og samtidigt selv fastsætter 
tømningsfrekvens mens borgerne er forpligtiget til at anskaffe og betale den 
fornødne kapacitet. Kapacitetskravet er jo dobbelt så stort ved 4-ugers 
tømning som ved 2-ugers tømning. Det er vigtigt, at der tages hensyn til 
såvel borgernes omkostninger som pladsbehov, når tømningsfrekvensen 
fastlægges. Se forvaltningens svar længere nede på siden. 
Han gjorde opmærksom på, at § 18.7 på side 35 mangler en henvisning til § 
28.7 vedrørende miljøstationer og at det samme gør sig gældende for § 
18.8 på samme side, der skal henvise til § 28.8. På side 58 er der en 
overskrift, hvor der står 27.5 som skulle være 28.5 - der kan være andre 
steder fra § 19 og frem hvor nummereringen ikke er fuldt tilrettet. Svar fra 
forvaltning: Tak for info, det følger vi op på. 
Endeligt pegede Jan Saltoft (Milebuen) på, at ideen om at starte tekstil 
ordningen med 14-dages bestille afhentning ved bolig i tæt/lav bebyggelse 
selv om der er miljøstation ikke er gennemtænkt. Gårdene, Vængerne og 
Buerne omfatter i alt 781 boliger, der i dag ikke har nogen bestille 
ordninger. Renovatøren kommer til at indstille sig på nogle lange gåture 
rundt i bebyggelserne samt anskaffelse af ekstra udstyr, til transport af 
tekstilaffald fra et antal boliger til affaldsbilen. Bemærk, at der også skal 
tages højde for Arbejdstilsynets regler om antal løft af affaldet. Miljøbuen 
dækker ca 650 af de nævnte boliger og den ville være et nemt sted at 
samle og afhente tekstilaffaldet. Svar fra forvaltningen: Da der er begrænset 
erfaring med mængderne, har forvaltningen indstillet, at så mange 
boligområder som muligt får bestilleordning, hvor kapaciteten ikke er et 
issue. Hvis borgerne sorterer rigtigt, dvs. kun tekstilaffald og ikke 
genbrugstøj, forventes der ikke de store mængder og dermed ikke så 
mange bestillinger. Når vi har fået mere erfaring, vil rækkehuse og tæt-lav 
bebyggelse, der ønsker beholdere, kunne få det, hvis de har den fornødne 
plads. Fraktionen er ny, så alle aktører er indstillet på justeringer hen ad 
vejen, eventuelt også en anden tømningsfrekvens af beholdere. 
Lisbet Hansen, Albertslund Vest, afd. 3, ønskede oplyst, hvor gode 
borgerne er til at ringe om miljøbokse og virker det?  
Svar fra forvaltningen: På den ene afhentningsdag, der har været efter 
bestilleordningen trådte i kraft, har der været et pænt antal bestillinger, lidt 
færre end hvad der blev ombyttet i den tidligere ordning.  
Henrik Dahlberg, grundejerforeningen Rødager, det er et problem med 
tømningsfrekvenserne, når man har molokker, har kontaktet 
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Vestforbrænding for at få ændret frekvens, men det er ikke muligt, fik 
samtidig oplyst, at der bliver vejet. 
Hans Kristian Andersen, VA afd. 4 række, ønskede oplyst, om der vil blive 
sendt information ud til alle husstande, der er tilpasset det enkelte 
boligområde.  
Trine Tybjerg oplyste, at der vil blive sendt information ud til alle husstande. 
Bestyrelserne vil forinden få nærmere information. 
Annette Storgaard, AB Vest, ønskede oplyst, hvordan det går med 
indsamling af plast, oplever der smides gammel plast ud, der bør være i 
restaffald.  
Svar fra forvaltningen: Der samles meget plast ind, så det er godt. Vi 
forventer at sorteringen bliver bedre med tiden, og opfordrer alle til at bruge 
PerfectWaste app’en, hvis de er i tvivl. 
Per Larsen, VA afd. 2 Læhegnet, har læst at tekstilsaffaldscontaineren skal 
placeres sammen med papiraffaldscontaineren.  
Bjarke Juul, ejerforeningen Topperne, ønskede oplyst om, der bliver 
udarbejdet en ny vejledning. 
Trine Tybjerg oplyste, at når ordningen udrulles efter den poltiske 
beslutning, vil de enkelte husstande blive informeret i opstartsbrevene om 
alle praktiske detaljer samt få en sorteringsvejledning kun for tekstilaffald 
med som bilag. 
Flere i salen kunne oplyse, at tekstilaffald allerede er med i den nuværende 
vejledning.  
Lisbet Hansen, Albertslund Vest afd. 3, efterlyste, at folderen blev delt ud til 
nye borgere, sammen med en grøn spand og en rulle poser. 
Povl Markussen, VA afd. 10 Hyldespjældet, oplyste, at folderen altid kan 
hentes på Albertslund Verdensmål Center eller Genbrugsstationen. 
Svend Tanke Nielsen, grundejerforeningen Røde Vejrmølleparken, 
ønskede oplyst, hvor meget tekstilaffald, man forventede at samle ind. 
Trine Tybjerg havde ikke umiddelbart mulighed for at give et svar, da der 
som tidligere nævnt mangler erfaring med tekstilaffaldsfraktionen, men vi 
kan eventuelt vende tilbage til emnet ved en senere status.  
 

Sager til behandling/beslutning i Brugergruppen: 
 
6. Valg til Arbejdsgruppen for perioden 2023-2025 

 
På valg: 
Bent Jørgensen – ejerboliger – ønsker ikke genvalg 
Birthe Y. Nielsen – lejeboliger – ønsker genvalg 
Povl Markussen – lejeboliger – ønsker genvalg  
Rudi Tobisch – ejerboliger – ønsker genvalg 
 
Valgt for perioden 2022-2024: 
Jens Klint – ejerboliger 
Karsten Wenneberg – lejeboliger  
Lars Bremer – lejeboliger  
Pia Larsen – ejerboliger  
 
Bent Jørgensen ønsker ikke genvalg, der skal vælges et nyt medlem til 
Arbejdsgruppen fra ejer/andelsboliger. 
 
Er du interesseret, skal du kontakte Lissi Petersen, 
lissi.petersen@albertslund senest den 2. marts 2023, kl. 15.00 eller ved 
mødestart. 
 
Inden mødet havde Karen Poulsen, andelsboligforeningen Abildgården, 
meldt sit kandidatur. 

mailto:lissi.petersen@albertslund
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På mødet meldte Hanne Støy, Albertslund Vest afd. 2, sit kandidatur. 
 
Efter en skriftligt afstemning er Arbejdsgruppen sammensat således: 
 
Valgt for perioden 2022-2024: 
Jens Klint – ejerboliger 
Karsten Wenneberg – lejeboliger  
Lars Bremer – lejeboliger  
Pia Larsen – ejerboliger  
Valgt for perioden 2023-2025: 
Birthe Y. Nielsen – lejeboliger  
Karen Poulsen - andelsboliger 
Povl Markussen – lejeboliger   
Rudi Tobisch – ejerboliger 
 
Steen Westring takkede Bent Jørgensen for hans tid og arbejde i 
Arbejdsgruppen, Brugergruppen og adskillige ad-hoc arbejdsgrupper. 
Bent Jørgensen takkede for et godt og udbytterigt samarbejde. 
  

Sager til drøftelse i Brugergruppen: 
 

Orientering om: 
 
7. Orientering fra ad hoc arbejdsgruppen om takststruktur 

Steen Westring orienterede kort om status på arbejdet med en ny 
takststruktur. Det er forventningen, at der på Brugergruppemødet den 8. 
juni 2023, vil blive præstenteret et oplæg til ny takststruktur. 
Povl Markussen, VA afd. 10 Hyldepjældet, ønskede oplyst, om der fortsat er 
12 ens rater? 
Steen Westring bekræftede, at der fortsat arbejdes med 12 ens rater. 
Pia Larsen, Albertslund Vest afd. 1, gjorde opmærksom på, at dette kun er 
en kort orientering, om at arbejdsgruppen snart er i mål, og opfordrede til at 
vente med debatten til oplægget fremlægges på Brugergruppemødet den 8. 
juni 2023. 
Marianne Burchall lovede, at der blev sat tid af til en ordentlig debat. 

 
8. PFAS 

(På opfordring fra Brugergruppemødet den 1. december 2022 –  
Bilag fremsendes mandag den 20. februar) 
Trine Tybjerg startede med at beklage, at bilaget desværre ikke var sendt 
ud med dagsorden, men det vil blive eftersendt. Punktet er på efter ønske 
fra Brugergruppen, men også fordi der har været mange skriverier i 
pressen. Af samme årsag fik Miljø- og By-udvalget en orientering om emnet 
tirsdag den 28. februar, og det er denne orientering, der vil blive eftersendt 
til brugergruppen. 
PFAS er et evighedskemikalie, der kan ophobe sig i mennesker og dyr. 
Generelt findes endnu ikke viden om det konkrete omfang og udbredelse af 
PFAS. HOFOR yder fuld kontrol med drikkevandsforsyningen, så borgere i 
Albertslund har ingen anledning til at bekymre sig om det. Kommunen vil 
udføre målinger hos kommunens få enkeltindvindere samt på græsarealer 
udlejet til dyr. 
Annette Storgaard, AB Vest, ønskede oplyst, om kommunen ville tage 
prøver.  
Trine Tybjerg henviste til notatet og gjorde opmærksom på, at det er 
Regionen, der tager eventuelle prøver på jord og grundvand på udvalgte 
grunde. 
Pia Larsen, Albertslund Vest afd. 1, efterlyste et link til mistankelisten: 
link til regionerne mistankeliste  

https://www.regionh.dk/klima-og-miljoe/jordforurening/projekter/Sider/Forurening-med-pfas.aspx
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Trine Tybjerg gjorde opmærksom på, at  notatet om PFAS bliver vedlagt 
referatet. 
Sommer Raunkjær, grundejerforeningen Røde Vejrmølleparken, gjorde 
opmærksom på, at historisk set sælges grundene, inden forureningen 
opdages, så det ender ofte med, at skatteborgerne betaler for oprensning. 
Jan Saltoft Andersen, andelsboligforeningen Milebuen, gjorde opmærksom 
på, at det kan være svært at finde de ansvarlige, når aktiviteterne på 
udledningstidspunktet har været lovlige. 
Povl Markussen, VA afd. 10 Hyldespjældet, ønskede emnet på igen på 
mødet den 8. juni 2023, og gjorde opmærksom på, at den største risiko 
ligger i, hvordan man agerer som enkeltperson (fx ift. regntøj, teflonpander 
mv).  
Lisbet Hansen, Albertslund Vest afd. 3, gjorde opmærksom på, at i hendes 
områder bliver græsarealerne slået og solgt til dyrefoder. 

 
9. Grøn Dag 2023 

Der vil komme invitation via AP, der er ikke ændret på konceptet, men der 
vil være reduceret forplejning.  
En mødedeltager foreslog at involvere foreninger omkring overskudsmad. 
Forvaltningen kan oplyse, at de er inviteret til at deltage i arrangementet.  

 
10. Orientering fra formanden 

Marianne Burchall orienterede om: 
- PFAS endnu en gang 
- Har været på webinar den 1. marts om CO2-fangst 
- Det er dejligt at se beboernes accept af udfordringerne i forbindelse 

med konverteringen til fjernvarme. 
  

11. Fra Forvaltningen:  
a) Konvertering til fjernvarme v/Steen Westring 

Arbejdet har været udfordret, fordi en underentreprenør sprang fra, en 
ny er kommet til og arbejdet kører nu planmæssigt. Det forventes, at de 
første kobles på inden for kort tid. Der er på nuværende tidspunkt 95% 
tilslutning i Herstedøster Villaby, i Herstedøster Landsby er 8 – 10% af 
ledningsarbejdet udført, her er tilslutningen omkring 90%. 

b) Fjernvarme v/Steen Westring 
Der er gang i byudviklingen:  
På Smedeland 8 er byggeriet af 200 lejligheder i gang.  
Datacenter Glostrup, Smedeland 32 har Forsyningen opgraderet 250 
meter ledning for at kunne modtage mere overskudsvarme fra 
Datacenter Glostrup A/S.  
Smedeland 38 er bygningen klar til nedrivning, der skal bygges 200 
lejligheder. 
Der er i øjeblikket 3 brud på vores fjernvarmeledninger, hvilket er få i 
forhold til tidligere. 

c) Udebelysning v/Steen Westring 
Kommunalbestyrelsen har i efteråret godkendt Energispareplanen, 
hvilket betyder, at udebelysningen reduceres, det vil sige, at den 
moderne udebelysning dæmpes yderligere, og da den allerede var 
allerede dæmpet om natten, opleves det ikke så markant. På den 
traditionelle udebelysning er det besluttet slukket hver anden dag på 
hver anden lampe, dette arbejde er endnu ikke helt afsluttet, derved 
spares op mod halvdelen af elforbruget. 
Forvaltningen har modtaget 20 – 25 henvendelser, fra utilfredse 
borgere, hver enkelt sag behandles individuelt. 
Steen Hansen, grundejerforeningen Poppelhusene, det er en ommer, 
oplever der er fuld blus på vejene og mørkt på stierne. 
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Steen Westring oplyste, at på de store kommunale veje er belysningen 
dæmpet 50%. 
Pia Larsen, Albertslund Vest afd. 1, oplever, at der på både veje og 
stier er ”sorte huller”, det er særlig et problem, der hvor stier krydser 
hinanden. 
Steen Westring oplyste, at det ikke er muligt at kontrollere, hver enkelt 
lampe, det er nødt til at være overordnet på de enkelte områder, der vil 
desværre altid komme ”sorte huller”, når hver anden lampe er slukket. 
Bent Jørgensen, Albertslund Vest afd. 2, gjorde opmærksom på, at det 
også skal være sikkerhedsmæssigt forsvarligt, der er problemer for 
sosu-medarbejdere, der kommer hos borgere om aftenen, undrer sig 
over, at der slukkes om aftenen, hvor el er billig, det er ikke trygt for 
hverken borgere eller medarbejdere, der arbejder om aftenen. Hvis en 
medarbejder kommer til skade, hvem dækker så forsikringsmæssigt. 
Steen Westring er ikke klar over, hvordan det ser ud 
forsikringsmæssigt, men kommunen kan som myndighed beslutte om 
lyset skal være tændt eller slukket. 
Steen Hansen, grundejerforeningen Poppelhusene, oplever, at det skal 
være trygt og godt for bilister, men ikke for cyklister og fodgængere, det 
er en beslutning, der kan ændres.  
Peter Holm Larsen, grundejerforeningen Herstedøster, gjorde 
opmærksom på, at vi i øjeblikket er midt i en krise, og oplever at 
ovenstående grænser til i-lands problemer. 
Marianne Burchall bad om, at man sendte en mail til Forsyningen, hvis 
man oplevede problemer. 
Der skal nyt lys på Roskildevej – de gamle master er ikke længere i 
forsvarlig stand. 
De sidste træmaster fjernes i år, blandt andet på Albertsvænge, 
moderniseringen af stibelysningen fortsætter, der er ikke planer om 
modernisering af boligområder i 2023. 

d) Affald & Genbrug v/Trine Tybjerg  
Det sidste boligområde er nu ved at etablere containere til mad-, plast- 
og metalaffald. 
7 områder er forsinket med at omlægge fra den gamle stativordning til 
indsamling via fællesbeholdere. Forsinkelsen skyldes behov for 
yderligere sagsbehandling, blandt andet i forhold til trafikale forhold og 
lokalplanbegrænsninger mv. 
Fremover skal man bestille via selvbetjeningsportalen, når den røde 
boks (farligt affald) skal tømmes. 
Energispareplan v/Steen Westring 
Kommunalbestyrelsen tog på møde den 14. februar 2023, status på 
Energispareplanen til efterretning, der er et forventet 
besparelsespotientiale i 2023 på: 
- Elbesparelser på udebelysning –  i alt ca. 30% svarende til 

1.250.000 KWh = ca. 1 mio. kr. 
- Elbesparelser i kommunale bygninger – ca. 5% af 7.000.000 KWh 

= ca. 1 mio. kr.  
- Fjernvarmebesparelser i kommunale bygninger 10% af årligt 

forbrug svarende til ca. 16.000 MWh = ca. 1 mio. kr.  
- Energisparekampagne rettet mod boligområder og erhverv, med 

hjælp fra AVC – besparelsen er ukendt. 
- Der afrapporteres til Miljø- og byudvalget 4 gange årligt. 

e) Til orientering vedlagt dagsorden: 
- Naturgruppens Årsberetning 2022  
- Referat fra møde i Naturgruppen den 1. februar 2023. 
 

12. Eventuelt  



Referat 
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Carsten Dahl, grundejerforeningen Platanparken, gjorde opmærksom på, at 
der på årsafregningen er et link til Grønt Regnskab, det skal slettes, da 
kommunen ikke udarbejder Grønt regnskab mere. 

 
 


